
 

 

Dagsorden til borger/pårørenderåds møde  
 
 

Mødedato 
 
 

Den 8. december kl. 16.30 – 18.30 
  

 
Mødested 

Aktivitetshuset Skriversvej, Skriversvej 8 8800 Viborg 

 
Deltager 
 
 
 

Søren Mouritsen, Svend Børge M. Nielsen, Anne Eriksen, Nis Heide Pinne-
rup, Stig L. Bach, Torben Bay, Kirsten S. Larsen, Arly Heide, Tove Peder-
sen, Pia Laugesen, Anne Rathke og Linda Nørgaard 

afbud Tover Pedersen, Pia Laugesen, Svend Børge M. Nielsen, Stig L. Bach del-
tager fra kl. 17.30 

Gæst   

 
 
Dagsorden: 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden: 
Dagsorden er godkendt 

 
2. Godkendelse af referatet fra den 28. september 2022 

Dagsorden er godkendt. 
 

3. Information fra ledelsesområdet: herunder økonomi, personalesituationen, m.v. 
I 2022 har vi været udfordret i forhold til økonomien. Alle steder har været presset. I bofællesska-
berne, skal der ofte vikar på, hvis medarbejderne skal have fri, er syge eller lign. Det har haft den 
konsekvens, at der har været et merforbrug på løn. Udgifterne på varme, strøm, brændsel har væ-
ret stigende og vi har haft en tom lejlighed på et af Bostederne.  
På personaledelen, her har vi fået 2 studerende pr. 1. dec. Vi fik ikke nogen i Vesterbrogade. Hun 
meldte afbud pga. operation. I Vesterbrogade er der blevet ansat en ny afdelingsleder. Han skal 
have Vesterbrogade og Kærsangervej 68 her fra den 1. januar 2023. Det betyder at vores borger-
pårørenderåd bliver mindre.  
En stor tak til Anne og Tove fra Vesterbrogade for det gode samarbejde der har været.  
På Skaglen/ Asmild Toft har vi haft en medarbejder i et vikariat frem til den 31. december 2022. Her 
har vi ikke haft mulighed for at forlænge.  
I forhold til 2023, her ved vi endnu ikke hvordan - og om der kommer besparelser det enkelte sted, 
men der er politisk fokus på personalefravær og vikar forbrug, Det samlet fravær på handicap er 
6,36% og målet er 4%. 

 
  

4. Nyt fra stederne (Søren, Svend Børge, Nis, Stig og Anne fortæller om hvordan det går de for-
skellige steder). 

 
Skaglen V/Søren:  
Her i december har vi nogle faste traditioner, som vi også har holdt fast ved i år. Vi har været på jule-
tur. Vi var afsted i 3 grupper, alle grupperne havde valgt at tage til Herning. Vi skal i biograf søndag 
den 11. dec. + have julefrokost lørdag den 10. dec. Vi har inviteret de pårørende til gløgg og æble-
skiver den 15. december. Der er mange der tager hjem til jul. 
 
 
 
 



 

Vesterbrogade V/Anne:  
Lørdag den 3. dec. lavede vi juledekorationer + krea. Vi skal have julefrokost den 14. dec. Vi har væ-
ret på juletur, hvor der blev købt julegaver, vi skal i biograf søndag den 11. dec. Der er blevet ansat 
en ny leder fra den 1. januar 2023. 
 
Merkurvej V/Anne (Svend Børge var fra værende):  
Merkurvej har nogle traditioner som de fastholder bla. Julefrokost med Solvænget, Asmild Toft og 
Merkurvej har spist æbleskiver og aftensmåd sammen. Dem der deltog hyggede sig. Her er ideen at 
Asmild Toft holder noget om sommeren og Merkurvej om vinteren. Der er flyttet en borger ind i den 
ledige lejlighed. Svend Børge stopper i Borger- pårørenderådet. Pia Nielsen er valgt ind fra næste 
år. 
 
Asmild Toft V/Nis:  
 Det går godt på Asmild Toft og personalet hjælper, når vi har brug for det. Vi hygger os. Vi har holdt 
julefrokost og har haft inviteret de pårørende til gløgg og æbleskiver. Der er blevet lavet suppe og 
pandekager i en weekend. 
 
Skriversvej V/Stig:  
Vi har holdt julefrokost, hvor nogle har været på Zwei Gross, og andre har holdt det på Skriversvej. 
Vi har afholdt brugermøde, hvor vi har planlagt nogle af de ting der skal ske i 2023. Der er tilbud om 
biograftur i dec. Der er nogle af grupperne, der har været inde og se udstillingen på bibloteket om 
julemandens datter. Vi får risengrød en dag inden jul.  
Vi skal have lavet toiletterne om og bedre udsugning. Vi har også fået ordnet kloarkerne, så det ikke 
lugtet. 

 
 

5. Referatet fra mødet med politikkerne. Er der noget vi skal have drøftet. 
Vi gennemgik ref. Der var ingen bemærkninger hertil. 
 
 

6. evt. 
 
Anne: Vi mangler at følge op på ønsket om en fællesdag på tværs omkring venskaber, takt og tone, 
sociale medier. Ønsket er fra før Corona. 
Det bliver forslået at vi gør det sammen inc. Kærsangervej 68. Planlægningen kunne forgå i vores 
de to borger- pårørende råd. 
 

 
7. Julefrokost 

 


